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Det Energipolitiske Udvalg har i brev af 3. maj 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 51 vedrørende L 136, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 51:

”Ad svar på spørgsmål 23
Hvordan vil der blive fulgt op på, hvor stor en del af de foreslåede bespa-
relser der bliver realiseret, hvis ikke der indføres et obligatorisk energi-
syn?”

Svar:

Som nævnt i bemærkningerne til lovforslaget vil der blive gennemført en 
evaluering af både energimærknings- og eftersynsordningerne, når ordnin-
gerne har været i drift i 3-5 år. Evalueringen vil omfatte en vurdering af, 
om ordningerne har ført til de forventede resultater. Herunder vil der blandt 
andet blive gennemført en repræsentativ stikprøveundersøgelse af de mær-
kede ejendomme.

For de store ejendomme sker der en regelmæssig indsamling af oplysninger 
om energiforhold i en database. Databasen gør det muligt at lave en løben-
de vurdering af realiseringen af de foreslåede energibesparelser. Denne 
vurdering vil indgå i administrationen af ordningen og vil – i løbet af nogle 
år, når datagrundlaget forefindes - indgå i ordningernes rapportering.
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